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  12.201803., תשע"ט טבת ב'כ  ,ראשוןיום מ

 מקום הישיבה: אולם קומה ד'

 ה"ה: נכחו

 חבר מועצת העיר ראש העיר -  תומר גלאם

 סגנית, ממלאת מקום רה"ע -  סופה ביילין

 סגנית ראש העיר -  י אלטיטימיר

 העיר סגן ראש -  יעקב אביטן

 העיר סגן ראש -  נקשרידורון 

 משנה לראש העיר, יו"ר מועצת העיר - מישל בוסקילה

 משנה לראש העיר -  איתי סהר
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 חבר מועצת העיר -  יעקב חוטובלי
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 חבר מועצת העיר          -איתמר שמעוני           

 חבר מועצת העיר -  עשוראברהם 

 חברת מועצת העיר -  יוליה גיטין
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 מוזמנים בעלי התפקידיםכן נכחו 

 "מ מנכ"ל העירייהמ - מר איציק ויצמן

 העירעוזר ראש  - מר מרקו סויסה

 גזברית  העירייהמ"מ  -  מירי אוחנהגב' 

 מנהלת אגף תקציבים - גב' מירב בוסקילה

 היועצת המשפטית          - עו"ד הילה רווח    

 מהנדסת העיר - אנג' ויקטוריה ברנגל

 מבקר העירייה - רו"ח אריאל גמליאל

 ס. ראש מינהל החינוך -  מר יובל זוזט

 ראדריכל העי - אדר' אריק ברששת

 מנהלת האגף לשירותי רווחה            -             גב' מזל לוי  

 דוברת העירייהמ"מ  -  דנה גרינבלטגב' 

 לשכת משפטית -  עו"ד אביחי לוי

 מנכ"ל החברה הכלכלית בע"מ -  עו"ד יוסי דיין

 אמרכל העירייה - מר משה שמואל

 הפרוטוקולמזכירת מועצת העיר, רשמת  -  זיוה מימוןגב' 

 

 על סדר היום:

 .17.12.2018מתאריך  01-2018אישור פרוטוקול ועדת כספים מס'  .1

 .2019אישור תקציב ותוכנית עבודה לשנת הכספים  .2

 

 מהלך הדיון בישיבה:

 יו"ר מועצת העיר –מישל בוסקילה 

מן המניין מספר  שלאערב טוב. אני מתכבד לפתוח את ישיבת המועצה 

06-2018. 

, נפתח את ישיבת המועצה ת מנגיסטולמשפחראש העיר הבטיח כפי ש

 – אברה מנגיסטובמניין הימים, מאז חטיפתו לעזה של בן העיר אשקלון, 

 ימים. 1575חלפו מאז נחטף, 
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 :1סעיף מס' 

, מעלה 17.12.2018מתאריך  01-2018כספים מס' אישור פרוטוקול ועדת 

 מי בעד? מי נגד? מי נמנע: להצבעה.

 הצבעה:

)תומר גלאם, סופה ביילין, דורון נקשרי, הרב יעקב אביטן, מיריי אלטיט, מישל  17בעד: 

בוסקילה, משה אטיאס, יוחאי יפרח, שרה זכריה, עדנה שחר וולנשטיין, אלכס גרינברג, אליק 

 עמיחי סיבוני, שי רובין(סולטנוביץ, יורם גניש, יעקב חוטובלי, מזל ברגמן, 

 נגד: אין 

 אייל אביטל – 1נמנע: 

מתאריך  01-2018החלטה: לאשר פרוטקול ועדת הכספים מס' 

17.12.2018. 

 

 מישל בוסקילה, יו"ר מועצת העיר:

 תודה רבה.

 יתנהל באופן הבא: 2הדיון בסעיף מס' 

 ראש העיר ייתן סקירה לגבי תקציב.

 לאחר מכן תינתן רשות הדיבור לראשי הסיעות.

 2019ת העבודה לשנת לאחר דברי הסיעות נעבור לאישור התקציב ותוכני

אני מתכבד להעביר את רשות הדיבור למר תומר גלאם, ראש העיר, 

 בבקשה תומר.

 

 ראש העיר, תומר גלאם:

 :2סעיף מס' 

  2019אישור תקציב ותוכנית עבודה לשנת הכספים 

 ברי מועצה יקרים, ח

הערב אנו מביאים לאישור המועצה את תקציב העירייה ותוכנית העבודה 

 .2019לשנת 

בדומה לתקציב של שנה שעברה, גם הפעם הצלחנו ליצור תקציב חברתי, 

 חינוכי ושירותי. 
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גם באלו שגרים בגבעת  תקציב שנוגע בכל אחת ואחד מתושבי אשקלון,

ציון וגם באלו שגרים בברנע, גם בילד שעולה לכיתה א' וגם באזרח 

קודות שלא הוותיק, גם בחילונים וגם בדתיים, תקציב שמצליח לגעת בנ

שיקום שכונות, חוג לכל ילד, התחדשות עירונית, חינוך  –נגעו בהם שנים 

שוויוני, אוכלוסיות עם צרכים מיוחדים, תעסוקה, תחבורה ועוד תחומים 

 זה לא היה פשוט.  ,רבים שקשורים לאיכות חייהם של התושבים בעיר

שנבעו בשנה וחצי האחרונות התמודדנו עם השלכות כלכליות לא פשוטות 

מהתנהלות חסרת רסן וחסרת אחריות שביצעה הנהלת העירייה 

הקודמת, התנהלות שהביאה אותנו לגרעון של עשרות מיליוני שקלים 

ביצענו, לא היינו מצליחים לסגור שואם לא פעולות הכרחיות ומיידיות 

את השנה בצורה מאוזנת ולשמור על האיתנות הפיננסית של העירייה, 

 חשובות בתחומים שונים: מספר בשורות עמו מביא  2019תקציב 

השנה, לראשונה בארץ, נתחיל בלימוד השפה האנגלית כבר בגני הילדים, 

מדובר במהפכה חינוכית שיזמה חברת המועצה הממונה על החינוך עדנה 

ולנשטיין וביחד עם מינהל החינוך ניישם אותה כבר השנה, בנוסף, תפיסת 

 –לדינו רים החשובים שנוכל לספק ליהחינוך שלי מבוססת על אחד הדב

 .שוויון הזדמנויות אמיתי

 

אני מאמין שלכל תלמידה ותלמיד במערכת החינוך שלנו מגיעה נקודת 

לא קשר לבית שממנו הם מגיעים, לפתיחה שווה כדי להצליח בלימודים, 

ולכן, נקצה השנה יותר משאבים ויותר תקציבים עבור תוכניות העשרה 

ותוכניות פדגוגיות שיממשו את התפיסה החינוכית החשובה הזאת, נחל 

 .בתכנון המרכז לגיל הרך, הגן המדעי ועוד

 

השנה גם נמשיך בפרויקט 'חוג לכל ילד' שהחל בשנה שעברה ונרחיב את 

מעגל הילדים המשתתפים בו כך שמאות ילדים ממשפחות מעוטות יכולת 

 בדיוק כמו ילדים אחרים, בשורה  יוכלו ליהנות ממערך החוגים העירוני
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פתיחת המרכז הרב תכליתי לאוכלוסייה עם צרכים  –נוספת ומשמעותית 

כמה דיברו על המרכז הזה, כמה תוכניות וכמה ציפייה מצד  –מיוחדים 

 התושבים שהכי זקוקים לזה. 

 

בעוד מספר חודשים נפתח בפעם הראשונה באשקלון את המרכז היפה, 

השנה תתכנס לראשונה  ., זה מגיע להםבישראל והנגיש ביותרהמתקדם 

ועדה לאוכלוסייה עם מוגבלויות שתדון בכל הנושאים  -בעירייה 

במקביל, נתחיל בבניית  ,הרלוונטיים לקידומה ופיתוחה של אוכלוסייה זו

ילדים ונפתח מעונות יום מעון יום תמר, נשפץ עוד שלוש מועדוניות יום ל

 .לגיל הרך

 

תחום התחבורה אנחנו אנשי בשורות. כפי שאתם רואים, העבודות גם ב

על היציאה הצפונית החדשה מהעיר כבר החלו והן הולכות להימשך 

הרחבת כבישים, הוספת מעגלי תנועה דו בנוסף, נמשיך בבקצב רב. 

ספים כדי לתת מענה פתרונות תחבורה נונתיביים, הסדרי תנועה חדשים ו

 אפקטיבי לנושא.

 

לכם, בחודשים האחרונים הצלחנו להביא בשורה משמעותית כידוע 

מקומות עבודה  1,500-בתחום התעסוקה עם יצירתם של למעלה מ

 חדשים. 

 

טק, נביא לכאן את החברות -נאיץ את הקמת פארק ההייהשנה, 

המובילות במשק, נרחיב מפעלים נוספים ונתמוך בבעלי העסקים 

 זה לא פחות חשוב.  -ר בעיהקיימים 

 

רק  -בשורה גם בתחום ההתחדשות העירונית  אתומביא  2019קציב ת

 לפני מספר ימים הצלחנו להביא לאישור ביצוע שני פרויקטים של 
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בהיקף של חמישה מיליון שקלים ברחובות אהוד, התחדשות עירונית 

 התחייה ובנימין ואנחנו לא עוצרים שם. 

 

הקמנו מינהלת שתעסוק בדיוק בדברים האלה כדי לתת מענה לצמצום 

מיגון השכונות הוותיקות ושיפור איכות החיים של  רים בעיר.הפע

אני  -נחשב מחדש את תפיסת האירועים והתרבות בעיר  התושבים שם,

אמין שיש להנגיש אותם לציבור כמה שיותר, להביא לכאן אירועים מ

לנצל את המשאבים הקיימים  לעודד יצירה מקומית ומקורית,איכותיים, 

כמה בעזרתו ולמשוך  כמו הגן הלאומי המדהים שיש לנו כאן -בעיר 

 שיותר מבקרים לאשקלון. 

 

ד עם שתהיה לכך השפעה ישירה על תחום התיירות, ויח אין לי ספק

פתיחת מקומות קידום מרכז החלל הבינלאומי, פיתוחה של רצועת החוף, 

והקמת פארק המים הגדול   בילוי, מסחר ופנאי נוספים, שדרוג החופים

בישראל, ממש כאן, אצלנו, נוכל לשים את אשקלון על מפת התיירות 

 הבינלאומית. 

 

ת הולכות לצד כל אלו, עבודות הפיתוח שנראו בעיר בשנה וחצי האחרונו

נמשיך להשקיע משאבים בפיתוחה המאסיבי של  בשיא הקצב,להימשך 

שכונת 'אגמים' לצד משאבים רבים שיוקצו לטובת שיקום השכונות 

 הוותיקות בעיר ושיפור התשתיות במקום. 

 

השקעה דומה תיעשה גם בניקיון העיר, בטיפוח הסביבתי, בפיתוח ריאות 

ונגישים, הרחבת פרויקט שבילי ירוקות, הקמת גני משחקים מתקדמים 

האופניים ברחבי העיר, המשך מגמת שיפור והנגשת השירות לתושב ועוד 

 מגוון פרויקטים לרווחת התושבים. 
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 חברים, 

זה תקציב אמיץ, ענייני ואחראי  .בתקציב הזה אנחנו עושים, לא מדברים

לדאוג לטובתם, לרווחתם ולאיכות  -שמביא לידי ביטוי את החזון שלי 

 .ואני גאה להעביר לכם אותו הערב לאישורחייהם של תושבי אשקלון, 

 

זה המקום להודות למ"מ מנכל העירייה, איציק וייצמן, למ"מ גזברית 

העירייה, מירי אוחנה, למנהלת אגף תקציבים, מירב בוסקילה ולכל 

 העובדים שעשו לילות כימים כדי להוציא את התקציב הזה אל הפועל, 

 .ובהצלחה  לכולנו תודה לכם

 

 איתי סהר ואווה טוטאי מצטרפים לישיבה.חברי המועצה  •

 

 יו"ר מועצת העיר, מר מישל בוסקילה:

 עביר להתייחסות הסיעות.מ

 

 שרה זכריה:

אין לי הערות כי תוכנית העבודה והתקציב חברתיים. מודה לאיציק 

ויצמן, למירי אוחנה, למירב בוסקילה ולכל צוות הגזברות על הכנת 

 התקציב בזמן קצר ובתקופה קשה. תודה ובהצלחה.

 

 :עמיחי סיבוני

תודה לך אדוני ראש העיר. אחרי המון שנים אני שמח שהיה קשב רב גם 

מלשכת ראש העיר וגם מצד המנהלים בדגש על החינוך הדתי לאומי 

ותנועות הנוער. אני שמח על השינויים בתקציב והתוספות, ועל כל 

הדברים שניתנו אחרי המון שנים של הזנחה בכל המבנים של בתי הספר 

נים, לא עברו שיפוץ המון שנים, יש נזילות וברוך , הם מבנים ישחמ"ד

השם שמח שבתכנית הזאת שאנחנו נכנסים אליה, גם של התוספות 

 הפדגוגיות וגם השיפוצים והשינויים כדי שיהיה מבנה ראוי.
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חייב לומר שבשנים האחרונות אני גם כיועץ שר החינוך, ביחד עם יובל, 

פה שלי, גרם לי להבין שהדבר ס/ראש מינהל החינוך, היוזמה שלו והדחי

הזה הוא נכס גדול לעירייה. תודה רבה למירי ולכל צוות הגזברות על 

 ההסברים. 

 

 :אייל אביטלעו"ד 

ראש העיר, כשנבחרת אתה ראש העיר של כל אשקלון. אני מקווה 

שהאלטרנטיבה הערכית שאתה הובלת במהלך כל קמפיין הבחירות, 

האג'נדה, לשינוי ערכי, אותו דגל שהרמת כאביר שלטון החוק, כנגד 

אני מקווה ואני  –השחיתות וכל הקמפיין שהצגתם במהלך הבחירות 

 בצע הלכה למעשה.הראשון שאברך אם אראה אותו מת

 

 ראש העיר, תומר גלאם:

ברשותכם, מודה לך באופי אישי עמיחי, על העשייה הברוכה שלך, על 

התקציבים שאנחנו מקבלים משר החינוך. זה לא דבר מובן מאליו. על כך 

 יישר כוח ותודה וביחד בע"ה נצליח.

 

 יורם גניש:

תקציב שלא  אותך רה"ע ואת סגנית ראש העיר, מיריי אלטיט, עלמברך 

 היה באשקלון מעולם. כל הזמן קיבצנו נדבות כאן בעירייה.

מיוחדים, אם  בשורה למוגבלים בעלי צרכים אתוהשנה התקציב מביא 

זה בעניין סייעות וכל פעילות הפנאי, אם זה בהצטיידות בתי הספר, אם 

זה בהסעות, ממש מכלול מלא של כל הדברים שהילדים האלה היו 

זקוקים לו כל החיים ולא קיבלו מעולם מעיריית אשקלון. אני רוצה לברך 

 אתכם על זה. תודה לכולם.
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 משה אטיאס:

הוא מאוד חברתי, מאוד נגיש, מאוד טוב, מאוד עברתי על כל התקציב, 

ממצה בדברים שנוגעים אלי במרכז הצעירים. אני שמח ורוצה לומר 

תודה לראש העיר ולכל הצוות, למירי ולכולם על הסעיף התכנוני של 

 מרכז הצעירים.

 למרכז הצעירים על כל הפעילויות.₪ א'  300קבלנו 

לעלייה משמעותית במלגות ועל כך יישר גם הסטודנטים כבר השנה זוכים 

 כוח.

שוב, מודה לראש העיר, לצוות, לאיציק ויצמן, למירי אוחנה. בהצלחה 

 לכולם.

 

 מישל בוסקילה:יו"ר המועצה 

מודה למ"מ מנכ"ל העירייה איציק ויצמן על עבודתך המדהימה, למירי 

בבית, ולכל צוות  אתכםאוחנה על עבודתך ימים ולילות, לא ראו 

 זברות.הג

 יישר כוח גדול. תודה לך אדוני ראש העיר על העברת התקציב.

 .2019הצבעה את אישור התקציב ותוכנית העבודה לשנת הכספים למעלה 

 מי בעד? מי נגד? מי נמנע:

 הצבעה:

)תומר גלאם, סופה ביילין, דורון נקשרי, הרב יעקב אביטן, מיריי אלטיט, מישל  19בעד : 

שרה זכריה, מזל ברגמן, עדנה שחר איתי סהר, אווה טוטאי, בוסקילה, משה אטיאס, יוחאי יפרח, 

 עמיחי סיבוני, שי רובין( וולנשטיין, אלכס גרינברג, אליק סולטנוביץ, יורם גניש, יעקב חוטובלי, 

 נגד: אין

 אייל אביטל – 1נמנע 

 .2019החלטה: לאשר תוכנית עבודה ותקציב לשנת התקציב 
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 יו"ר המועצה, מישל בוסקילה:

 תודה רבה.

 ישיבת המועצה שלא מן המניין ננעלת.

 

 

       

         _____________________ 

 , משנה לרה"עמישל בוסקילה                

 העיריו"ר מועצת               
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